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Mandag den 12. april 2021 

kl. 19.00 – 20.30 

På grund af Corona restriktioner foregår mødet over teams 

Referat 
Fraværende:  

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Dagsorden godkendt 

2. Møde med Mogens Gade                                     Uffe 
 

Bestyrelsen har forfattet et brev til 
Mogens Gade, hvori de ønsker et 
møde med ham for at få en samtale 
om tanker og bekymringer med 
hensyn til den manglende plads på 
byens institutioner.  

3. Orientering om børnehave og byggeri                        Ole 

 
Jordarbejdet er næsten tilendebragt, 
der er blevet lavet kloakering, støbt 
fundamenter. De næste par 
måneder vil byggeriet langsomt 
rejse sig og blive mere synlig. 
Der udlægges nu isoleringslag og der 
skal snart støbes gulv, føring af 
tekniske installationer, bærende 
skillevægge vil blive opbygget og 
spær vil blive rejst. 
Næste byggemøde er mandag den 
26. april 
 
 

4. Møder og aktiviteter i kommende skoleår.                Ole 
(herunder mødekalender for bestyrelsen) 
 

Ole fremlagde foreløbig plan for 
skolearrangementer planlagt til 
næste skoleår. 
Flere arrangementer kommer på 
planen efter den 23 april, hvor der 
er møde om samarbejdsaftale 
mellem Gjøl, Biersted og Nørhalne. 
Skolebestyrelsens mødekalender 
blev fremlagt. 
Vedtages på næste møde. 

5.  Foredragsaften med Lola Jensen 8/9-2021       Finn    
Hvordan skal den afvikles ? 
(Beretning fra formanden ?) 
 

Aftenen aftales med den kommende 
skoleleder. Bestyrelsen vedtager på 
næste bestyrelsesmøde, hvorvidt 
der skal laves en skriftlig del-



 

 

 

 

Nørhalne Skole/SI     Bestyrelsesmøder 2020/21 
 

beretning fra formanden og hele 
beretningen fremlægges til 
foredragsaftenen. 

6.   Budget 2021 – budgetopfølgning                        Finn 
 

Der er et forventet overskud på 
skoledelen. Der er kommet penge til 
det generelle løft af folkeskolen. Der 
er usikkerhed mht. nogle af 
refusionerne. 
Der er et forventet overskud i SI’en. 
Dette er på baggrund af det 
regulerede børnetal. Der skal senere 
på året ses på om personalet og 
normering passer. 
 

7  Eventuelt 2.00                                                       Karina 
                                        

Der blev vendt mange tanker. 
Punktet tages op på næste møde 
igen. 

8 Evt. 
 
 

Afdelingsleder til SI’en er slået op. 
Der er ansøgningsfrist d. 30/4. Der 
er forhåbentlig ansat en ny SI-
afdelingsleder pr. 1/7. 
 
6. klasse kommer ikke på lejrskole, 
men klasseteamet vil planlægge 
nogle forskellige sociale 
arrangementer i den uge, så 
eleverne får en god afslutning. 
 
Tak fra Finn til bestyrelsen. 
Bestyrelsen siger selv tak for et rigtig 
god samarbejde. 
 
I morgen er der første samtalerunde 
ang. ny skoleleder. 
 
Nørhalne Samarbejdet vil gerne 
have forældre med i nogle 
arbejdsgrupper.  

 

Punkter til næste møde : 
- Mødeplan for bestyrelsesmøder og aktiviteter til 

næste skoleår. 
- Overvejelser om del-beretning inden sommerferien. 
- Planlægning af evt. 2.0 

 


